
 
 
 

 
Muut asiat 
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1. Uimahallin veden lämpötila 
Päätös: Vanhusneuvosto päätti laatia pyynnön Jan Vuorenlaaksolle 

hyvinvointi- ja vapaa-aikalautakuntaan uimahallin veden 
lämpötilasta.  Mikäli sähkösäästöpakon kohteita mietitään, 
vanhusneuvosto toivoo, ettei uimahallin veden lämpötilaan kosketa. 

 
2. Vanhusneuvostopäivät 

 Vanhusneuvostopäivät ovat 2.11.2022 Helsingissä Scandic Park -
hotellissa tai etäyhteydellä.  Aiheina ovat ikääntyvien digiosallisuus, 
asumisen ennakointi, varautuminen sekä Hyte-työ kunnissa ja 
hyvinvointialueilla. 

   
Päätös: Vanhusneuvosto päätti, että vanhusneuvostopäivään osallistuvat 

Marketta Suoja-Sjöblom ja Sinikka Kassila.  Neuvoston muut jäsenet 
voivat osallistua etäyhteydellä. 

 
3. Osallistava budjetointi 

 Vanhusneuvoston jäsenet miettivät, mihin ehdotetaan osallistavaa 
budjetointia.  Useampi uusikaupunkilainen on esittänyt, että 
Vallimäen jyrkkiin rappusiin tarvitaan kaide lisäämään turvallisuutta.  
Rappusten yleinen kunnostaminen on myös tarpeen.  

 
Päätös: Vanhusneuvosto päätti ottaa rappusten turvallisuuden esille myös 

liikuntaraadin yhteydessä.  Vallimäen taakse on myös ehdotettu 
ikäihmisille suunnattuja kuntoportaita. 

 
4. Ulkoiluystäväkoulutus-asia siirtyy edelleen, mutta pidetään asiaa 

esillä. 
 

5. Sosiaalilautakunnan kokous 18.8.2022 
Sosiaalilautakunnan edustaja kertoi lautakunnassa käsitellyistä 
asioista.  Sosiaali- ja terveysjohtaja Sari Rantanen on irtisanoutunut.  
Häntä sijaistavat syksyn aikana eri ajankohtina Pia Lahtinen, Marika 
Lehtinen ja Kirsi Routi-Pitkänen. 
 
Kalannin vanhainkodin toiminta muuttuu ja 3.10.2022 avataan 
Suvelakoti tilapäishoitoa varten.  Suvelakodissa on 18 paikkaa. 
Siellä toteutetaan omaishoidettavien intervallikäyntejä ja järjestetään 
mm. omaishoitoon liittyvää koulutusta. 
 
Sosiaalilautakunta on keskustellut hoitohenkilökunnan palkkio- ja 
palkkausasioista.  Toistaiseksi asia ei ole johtanut mihinkään 
ehdotuksiin tai ratkaisuihin. 
 



 
 
 

Päätös:   Vanhusneuvosto merkitsi tiedokseen. 

_____


